

第十九屆香港（亞太區）音樂大賽

「亞太好聲音」決賽時間表

19th Hong Kong (Asia Pacific) Music Competition – The Voice Finals

參賽者請遵守「決賽時間表」指定時間，攜帶身份證明文件（例如：學生證、身分證或護照）提前**30分鐘**到達指定比賽場地報到，逾時者視棄權論，不得異議。Participants are required to arrive at the competition venue 30 minutes in advance of the time specified in the Final Schedule with their identification documents (e.g., student ID, identity card, or passport) to complete registration. Those who are late will be considered to have forfeited their right to compete with no objections.

日期：2025年11月2日(星期日)

場地：柴灣青年廣場 Y綜藝館

Date: Sunday, Nov 2, 2025

Venue: Y Theatre, Hong Kong Youth Square

組別 Class

比賽時段 Competition Session

「亞太好聲音」少兒組

下午2時15分至下午3時45分

Children Class

14:15am – 15:30am

(Reporting at 13:45pm 報到)

「亞太好聲音」公開組

下午3時45分至下午5時45分

Open Class

15:45am – 17:45am

(Reporting at 15:15pm 報到)

最後十強及決賽成績將於晚上7:15「亞太好聲音」最後十強總決賽暨頒獎典禮揭曉

Result will be released during ‘Top 10 Finals cum Prize-giving Ceremony’ on 19:15pm.

「亞太好聲音」最後十強總決賽暨頒獎典禮

Top 10 Finals cum Prize-giving Ceremony

晚上7時15分至9時正 19:15pm – 21:00pm

柴灣青年廣場 Y綜藝館

Y Theatre, Hong Kong Youth Square

免費入場 Free Admission

日期: 2025 年 11 月 2 日(星期日)

Date: 2 Nov 2025 (Sun)

地點: 柴灣青年廣場 Y 綜藝館

Venue: Y Theatre, Youth Square

時間: 下午 2 時 15 分

Time: 14:15pm

組別: 「亞太好聲音」少兒組

Class: The Voice (Children Class)

報到時間 Check-in Time 13:45pm

出場序 Order	參賽者編號 Code	Contestant Name in English	參賽者姓名
1	TV139	LAW HEI YIU	羅希瑤
2	TV110	Wong Yat Tung	黃逸桐
3	TV125	QIU YANYA	邱妍雅
4	TV159	Xu Zhishan	胥芷珊
5	TV161	Wang Shiwei	王诗维
6	TV166	Ceng Shiqi	曾诗淇
7	TV160	Xu Moyan	徐墨妍
8	TV152	Sophie Fong	馮曦禾
9	TV150	Eason Wang	王翊辰
10	TV101	YOYO	刘馨鸿
11	TV165	Huang Zan Fei	黄赞霏
12	TV145	Lee Hiu Lan	李曉蘭
13	TV138	LAI SUM YUI IVANA	賴心睿
14	TV171	Ma Ka Yan	馬嘉欣
15	TV158	Huang Zanfei	胥芷芮
16	TV146	Nianxi Alicia Zhang	張念熙
17	TV169	HSU CHEUK LAM	許焯琳
18	TV164	Li Zichen	李梓辰
19	TV137	Lau Jana Wing Kiu	劉永蕎

20	TV163	Guo Wenpo	郭文晶
21	TV134	Yuan Jing Han Hannah	袁靖涵

最後十強及決賽成績將於晚上7:15「亞太好聲音」最後十強總決賽暨頒獎典禮揭曉
Result will be released during 'Top 10 Finals cum Prize-giving Ceremony' on 19:15pm.

參賽者請遵守「決賽時間表」指定時間，攜帶身份證明文件（例如：學生證、身分證或護照）提前30分鐘到達指定比賽場地報到，逾時者視棄權論，不得異議。

參賽者將根據「決賽時間表」順序出場演奏。參賽者出場時可以自我介紹，背景音樂一起隨即演唱。決賽演奏時長規定上限為4分鐘，評判有權隨時中斷表演，分數並不受影響。

Contestants must arrive at the designated competition venue 30 minutes in advance of the time specified in the "Final Schedule" with their identification documents (e.g., student ID, ID card, or passport) to check in. Late arrivals will be considered as forfeiting their right to compete, and no objections will be entertained.

Contestants will perform in the order specified in the "Final Schedule." Upon taking the stage, contestants may introduce themselves, and must begin singing immediately once the background music starts. The maximum performance time for the final is 4 minutes. The judges have the right to interrupt the performance at any time, and this will not affect the scoring.

日期: 2025 年 11 月 2 日(星期日)

Date: 2 Nov 2025 (Sun)

地點: 柴灣青年廣場 Y 綜藝館

Venue: Y Theatre, Youth Square

時間: 下午 3 時 45 分

Time: 15:45pm

組別: 「亞太好聲音」公開組

Class: The Voice (Open Class)

報到時間 Check-in Time 15:15pm

出場序 Order	參賽者編號 Code	Contestant Name in English	參賽者姓名
1	TV144	Sivline Tuong	
2	TV128	Lam Sheung Yan Stella	林尚欣
3	TV119	Feng Hailin	馮海淋
4	TV157	Lee Po Yee Polly	利寶怡
5	TV102	CHENG, CHUNG HON NEVILLE	鄭宗漢
6	TV142	Wong King Kwai	王景貴
7	TV112	Wong Hon Yan	黃瀚恩
8	TV114	Christy Wong	黃麒天
9	TV121	Yu Ho Shan	余可珊
10	TV140	Lin Suk Chuen	連淑川
11	TV141	ZHONG Xiangyu	钟翔宇
12	TV167	Yuen Wai Lan	阮惠蘭
13	TV106	Catherine Chan	陳雍韻
14	TV147	CHAN YUYU	陳玉瑜
15	TV126	Daniel Yuen	袁子進
16	TV129	Sin Yin Fong	冼燕芳
17	TV155	KWAN SZE SING	關士成
18	TV116	Tse Sheung Man	謝上民
19	TV113	YU TSZ YAU	余梓悠

20	TV123	Leung Wan Kee	梁云崎
21	TV170	Cheng Wai Tung Richard	鄭偉東
22	TV168	CHIU CHUN MING	趙鎮明
23	TV100	Ho Yan Wing	何欣穎
24	TV109	Wong Yuen Ling	黃婉鈴
25	TV107	Kwong Ka Fai	鄺家輝

最後十強及決賽成績將於晚上7:15「亞太好声音」最後十強總決賽暨頒獎典禮揭曉
Result will be released during 'Top 10 Finals cum Prize-giving Ceremony' on 19:15pm.

參賽者請遵守「決賽時間表」指定時間，攜帶身份證明文件（例如：學生證、身分證或護照）提前30分鐘到達指定比賽場地報到，逾時者視棄權論，不得異議。

參賽者將根據「決賽時間表」順序出場演奏。參賽者出場時可以自我介紹，背景音樂一起隨即演唱。決賽演奏時長規定上限為4分鐘，評判有權隨時中斷表演，分數並不受影響。

Contestants must arrive at the designated competition venue 30 minutes in advance of the time specified in the "Final Schedule" with their identification documents (e.g., student ID, ID card, or passport) to check in. Late arrivals will be considered as forfeiting their right to compete, and no objections will be entertained.

Contestants will perform in the order specified in the "Final Schedule." Upon taking the stage, contestants may introduce themselves, and must begin singing immediately once the background music starts. The maximum performance time for the final is 4 minutes. The judges have the right to interrupt the performance at any time, and this will not affect the scoring.